

ORDER OF REFERENCE

Extract from the Votes and Proceedings of the House of Commons of Friday, October 23, 1987:

"Mr. Fennell, from the Striking Committee, pursuant to Standing Order 94(3), presented the Thirty-Sixth Report of the Committee, which is as follows:

Your Committee recommends that the Members acting for the House on the Standing Committees listed below, having neglected to file a list of substitutes or having given notice of their intention to give up membership on the committees listed below in accordance with Standing Order 94(3), be replaced as follows:—

No. 3

Human Rights

Tremblay (Lotbinière) for King

By unanimous consent, on motion of Mr. Fennell, seconded by Mr. Lewis, the Thirty-six Report of the Striking Committee, presented earlier this day, was concurred in."

ATTEST

ROBERT MARLEAU

Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Extrait des Procès-verbaux de la Chambre des communes du vendredi 23 octobre 1987:

«M. Fennell, du Comité de sélection, conformément à l'article 94(3) du Règlement, présente le trente-sixième rapport de ce Comité, dont il est donné lecture ainsi qu'il suit:

Votre Comité recommande que les députés qui représentent la Chambre aux Comités permanents énumérés ci-dessous, ayant négligé de déposer une liste de substituts ou ayant donné avis de leur intention de cesser d'être membres des comités énumérés ci-dessous en conformité avec l'article 94(3) du Règlement, soient remplacés comme il suit:—

N° 3

Droits de la personne

Tremblay (Lotbinière) pour King

Du consentement unanime, sur motion de M. Fennell, appuyé par M. Lewis, le trente-sixième rapport du Comité de sélection, présenté à la Chambre plus tôt aujourd'hui, est agréé.»

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des communes

ROBERT MARLEAU